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Mona Berkevall

Från: Nils Östling <nils.ostling@ingaro.com>
Skickat: den 21juli 2014 16:39
Till: Gunilla Lundström
Kopia: Elisabet Nyberg; Mona Berkevall
Ämne: Re: SV: SV: SV: SV: SV: Fa 915646, kundnr 20614

Kategorier: Uppföljning

Hej,
1) Ja, jag anser att ni/nämnden ska ta ett beslut att ändra gränsen! Jag anser också att de skäl och underlag jag redovisat
nedan bär räcka för er att fatta ett rätt beslut = exkludera vår fastighet ur verksamhetsområdet!
2) Vad är ditt/ert svar på frågan om de kostnader som lagts ner för vattenavledning?
3) Med hänsyn till din information kräver jag således återbetalning av avgifterna från 2009 och därefter!

Vänligen
Nils G
Från min IPad

21 jul 2014 kl. 12:33 skrev Gunilla Lundström <Gunilla.Lundstrom@varmdo.se>:

Hej,
Verksamhetsområdet för dagvatten är taget av nämnd. Om gränsen ska ändras och en fastighet t.ex. ska
tas ur verksamhetsområdet, kvävs ett beslut även för detta.

Vill du få ärendet prövat så kan du inkomma med en skrivelse och redovisa skäl och de underlag som
styrker dina uppgifter.

För din information så infördes dagvatten gata i först i 2009 års taxa, längre än så har du alltså inte
debiterats avgift för ändamålet.

Vänliga hälsningar
/G uni Il a

Gunilla Lundström
Tfn 08-570 483 39

Värmdö kommun
Samhällsbyggnadskontoret/
VA- och renhållningsenheten
134 81 GUSTAVSBERG
www.varmdo.se

Från: Nils Östling [mailto:nils.ostling@Jingaro.comj
Skickat: den 2juli 2014 22:28
Till: Gunilla Lundström

1


